
7. schůze SR – prosinec  

Datum: 6.12.2021 

Rozcestník dokumentů: https://codimd.pirati.cz/D0HcLuHSRqKxBgQdyHtl6Q# 

Přítomní: Marek Nečada, Markéta Gregorová, Ivor Kollár, Janka Michailidu, Jiří Kadeřávek, 

Viktor Tichák, Marek Havrda 

Hosté: Dalibor Záhora, Martin Martin (od 21:00) 

Omluveni: 

 

Předsedající: Markéta Gregorová 

Zapisovatel: Janka Michailidu 

Ověřovatel: Jiří Kadeřávek 

Navržený program: 

1. Úkoly z minula/Nové úkoly 

2. Okénko statutára 

3. Ředitel 

4. Ostatní 

__________________________________Zápis__________________________________  

   1. Úkoly z minula 

• Vyřešit zápis Jakuba jako dočasného ředitele (Jakub, Markéta) 

• je to podané na soudě a čeká se na zápis na internet (je na to nějaká lhůta). na to jsou 

navázané další úkony (nemůže je JW dělat, dokud tam nebude napsán) 

• Okomentovat a zkonsolidovat draft výzvy pro dobrovolníky do 30.11.2021 (Všichni) 

https://codimd.pirati.cz/zvací_dopis_dk# 

• následně bychom se měli dohodnout, kam to vypublikujeme, jak to budeme 

šířit/promovat 

• JK: ředitele nemáme ještě vybraného – bude to v kontextu dobrovolníků důležité; je 

otázka, jestli to nenechat, až budeme mít vybraného ředitele? 

• MN: ředitele máme. ale je otázka, jestli to chceme nechat, až budeme mít vybraného toho 

finálního. můžeme říct kandidátům – tady máte množinu lidí, které by práce pro institut 

zajímala, jak byste s nimi pracovali? 

• MG: přikláním se k tomu, počkat na finálního ředitele. ustavující zasedání by mělo být 

pod jeho taktovkou 

• IK: jestli je to pouze formální úkon, tak to může udělat ten dočasný, pokud ne, tak to 

nechme až na toho finálního 

https://codimd.pirati.cz/D0HcLuHSRqKxBgQdyHtl6Q
https://codimd.pirati.cz/zvac%C3%AD_dopis_dk


• JK: i když jsem hodnotil kandidáty, kteří to mají nějak prakticky podchycené. chci, aby 

ředitel měl volnost a aby měl ochotu a schopnost s tím pracovat – má sám přispět i k 

motivační výzvě. preferuji počkat na ostrého ředitele 

• MN: ty lidi můžeme začít shánět už teď. není to navázané na to ustavení kruhu 

• JK: souhlasím, ale uvědomme si, co je za datum. Vánoce, CF, roztříštěná pozornost. na 

přemýšlení, jestli se lidé chtějí zapojit, teď není prostor 

• JM: záleží na způsobu propagace – můžou dávat smysl obě varianty (propagovat to 

vícekrát, až do doby, než bude ředitel, nebo zapromovat jednou a dát třeba měsíc na 

přihlášení se) 

• MG: nemáme shodu na tom, jestli vykopávat teď. zeptáme se i v pohovorech s 

aktuálními kandidáty, na základě vizí se můžeme dohodnout na příští schůzce SSR, 

co zvolíme 

• Ustanovení pracovní skupiny úpravu inzerátu/tvorbu metodiky výběru ředitele (Marek 

H.) 

• proběhlo, výstupy projednání v uzavřeném módu 

• Spočítat potřebnou půjčku od strany a vyjednat s RP/RV (Markéta) 

• Nestihla vyřešit, bere si to do úkolů na příště. 

• Zajistit účty v souladu se zákonem (Jakub) 

• Nemůže to provést, protože není zapsán 

• Návrh peněženky pro Ivorův bitcoin (Ivor) 

• Příště 

Úkoly na příště: 

• Spočítat potřebnou půjčku od strany a vyjednat s RP/RV (Markéta) 

• Návrh peněženky pro Ivorův bitcoin (Ivor) 

• Brainstorm propagačních kanálů na inzerát, rozpočet propagace? -> Nápady sem 

• JAK upravit inzerát obsahově? (Marek) -> Nápady sem 

   2. Okénko statutára 

IK: čeká se na zápis JW, poté na sebe přepíše doménu 

    3. Ředitel 

Uzavřené projednávání. Bude zveřejněno po dokončení výběrového řízen 

4. Ostatní 

MG: budeme mít bod na CF, kde máme prezentovat progres. je to fajn na propagaci a budeme 

moct zmínit, že jsme založení, vybíráme ředitele, výzvy na dobrovolnický kruh a akademickou 

radu 

JM: 5 minut prezentace, 15 minut QA 

JK: mně to přijde sympatický. pokud to bude fyzické, měli by ti, co budou přítomní, vystoupit 

https://codimd.pirati.cz/inzerat_mise
https://codimd.pirati.cz/inzerat_mise


všichni dohromady. působit společně. sám nevím, jestli tam budu 

MG: souhlas, mělo by tam být co nejvíc z nás. jsme všichni voleni. 

VT: na příští SR si můžeme zvolit delegáty. těch 20 minut vnímám jako dlouhé. ale když vidím 

ty ostatní body a jaké šibeniční termíny tam mají ostatní, tak se 

JM: můžeme věnovat nevyužitý čas do společného časového poolu – budeme za hrdiny! 

VT: termíny? 

MG: do 9.12. bychom měli dodat komunikaci kandidátům (10.12. poslat) 

IK: do 15.12. inzerát (20.12. pustit ven) 

MH: souhlas. měsíc od toho, kdy to pustíme, pak dát termín na přihlášení 


